

证券代码:688682

证券简称:霍莱沃

上海霍莱沃电子系统技术有限公司

2021 第三季度报告

公司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

注:“本报告期”指本季度初起至本季度末本个月期间,下同。本报告期末资产负债表截至本季度末资产负债表日...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Focuses on non-recurring items and their impact on earnings.

除公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号—非经常性损益中列明的非经常性损益项目界定为经常性损益的项目的情况

适用√不适用

公司控股股东、实际控制人、董事、监事、高级管理人员承诺

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Summary of financial performance.

二、股东信息 (一)普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount. Lists major shareholders and their stakes.

其他股东承诺

承诺股份质押情况

承诺股份冻结情况

承诺股份司法冻结情况

承诺股份其他冻结情况

承诺股份其他事项

证券代码:688025

证券简称:杰普特

深圳市杰普特光电股份有限公司

2021 第三季度报告

公司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

注:“本报告期”指本季度初起至本季度末本个月期间,下同。本报告期末资产负债表截至本季度末资产负债表日...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Focuses on non-recurring items and their impact on earnings.

除公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号—非经常性损益中列明的非经常性损益项目界定为经常性损益的项目的情况

适用√不适用

公司控股股东、实际控制人、董事、监事、高级管理人员承诺

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Summary of financial performance.

二、股东信息 (一)普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount. Lists major shareholders and their stakes.

其他股东承诺

承诺股份质押情况

承诺股份冻结情况

承诺股份司法冻结情况

承诺股份其他冻结情况

承诺股份其他事项

公司董事会及全体董事保证本报告内容不存在任何虚假记载、误导性陈述或重大遗漏...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Includes financial metrics like revenue, profit, and cash flow.

注:“本报告期”指本季度初起至本季度末本个月期间,下同。本报告期末资产负债表截至本季度末资产负债表日...

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Focuses on non-recurring items and their impact on earnings.

除公开发行证券的公司信息披露解释性公告第1号—非经常性损益中列明的非经常性损益项目界定为经常性损益的项目的情况

适用√不适用

公司控股股东、实际控制人、董事、监事、高级管理人员承诺

Table with 4 columns: Item, Current Period, Previous Period, and Change. Summary of financial performance.

二、股东信息 (一)普通股股东总数和表决权恢复的优先股股东数量及前十名股东持股情况表

Table with 4 columns: Shareholder Name, Shareholding Percentage, and Shareholding Amount. Lists major shareholders and their stakes.

其他股东承诺

承诺股份质押情况

承诺股份冻结情况

承诺股份司法冻结情况

承诺股份其他冻结情况

承诺股份其他事项

承诺股份其他事项